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ŠVÉDSKO: Jak mám možnost průběžně sledovat události v různých zemích Evropy, tak si
uvědomuji, že situace většiny evropských zemí je zřejmě mnohem horší, než se oficiálně
uvádí.

Zdaleka nejhůř je na tom ovšem pravděpodobně Švédsko a stále víc jsem přesvědčena, že se v této
severské zemi velmi silně podsazují statistiky nejen zločinnosti, ale také invaze. Jak již bylo
prokázáno, tak data falšují prakticky všechny islamizované země, nejvíc asi Německo. Umisťování
muslimských zločinců na psychiatrii je pak jen způsobem, jak zastřít jejich násilnou kriminalitu,
neboť tito “psychicky nemocní” zločinci ve statistikách zločinnosti nefigurují.

 

Co mne vede k závěru, že Švédsko je dokonce v horší situaci, než Francie? Jednak jde o jasně
potvrzenou bezkonkurenčně největší zločinnost v rámci EU, přičemž co se týká znásilnění,
sexuálních útoků a vražd souvisejících se znásilněním, Švédsko v tomto zcela jasně vede v rámci celé
Evropy. Když se dostaly na světlo světa tyto statistiky, bylo jasné, že situace v této zemi, která
je nejnebezpečnější evropskou zemí pro ženy a šestou nejnebezpečnější na světě, je mnohem horší,
než by se zdálo. Skutečné počty muslimských nájezdníků v zemi se zcela jistě falšují, mnoho z nich
dostává záhy po příchodu do země občanství a spousta dalších zřejmě žije v zemi bez jakéhokoli
vědomí úřadů. Musí jich být nesrovnatelně víc, než se uvádí oficiálně.

Co dále tomu nasvědčuje? Například stále častější bombové a granátové útoky, o nichž si jste

https://cz24.news/svedsko-je-zrejme-v-jeste-horsi-situaci-nez-francie-ovsem-velky-problem-ma-cela-eu-video/
https://cz24.news/svedsko-je-zrejme-v-jeste-horsi-situaci-nez-francie-ovsem-velky-problem-ma-cela-eu-video/
https://cz24.news/svedsko-je-zrejme-v-jeste-horsi-situaci-nez-francie-ovsem-velky-problem-ma-cela-eu-video/


zde mnohokrát mohli přečíst. Stejně jako ve Francii jsou oblíbenou zábavou muslimských invazistů i
ve Švédsku zapálená auta. Nedávno jsem zde psala o tom, jak za jednu noc zapálili v jediném městě
25 aut. Později jsem narazila na video, které jasně ukazuje, že pachatelé podobných činů si mohou
chodit po svobodě. Ostatně, podívejte se sami. O své auto tu noc přišla i vozíčkářka, která si stěžuje,
že ji ztráta auta učinila imobilní, přičemž auto si musela koupit za svoje peníze. Stát jí na něj
nepřispěl, nemůže přece vydávat peníze za švédské invalidy, přednost mají muslimští nájezdníci.

Žena pak pro televizi vypovídala o své obtížné situaci, přičemž na videu můžete vidět i ony
pachatele, kteří prohlašují, že nejde o auta poslední, další budou následovat. Všimněte si, že
pachatelé zůstávají na svobodě.  Dokud někoho nezavraždí, tak na svobodě i zůstanou, bez ohledu na
to, kolik dalších aut zapálí.

Podívejte se sami, jak sebevědomě vyhrožují. Oni ví, že už je země jejich (švédsky, titulky v AJ)…

Švédsko je na tom v islamizaci obdobně, jako Francie, či spíše ještě hůř, přesto se tam nikdo
nesnaží na situaci upozornit tak, jako ve Francii. Švédové se prostě dostali do fáze, z níž není
návratu a falšování statistik je zřejmě tím, co má tristní stav před veřejností i zbytkem světa zastřít.
Řešení situace je nulové, naopak, přijímáním dalších invazních vojáků vše spěje do pekel, či spíše do
chalífátu.

Nejen všechny vlády, které vládly Švédsku od 70. let dosud, především pak vlády od 90. let, ale také
EU a její představitelé v čele se Švédkou Ylvou Johanssonovou, ti všichni by měli být pohnáni před
soud a odsouzeni jako těžcí zločinci na doživotí. S nimi také všichni neziskoví parazité, kteří na invazi
pohádkově vydělávají a zločince do Evropy přiváží. Jsou to těžcí zločinci, kteří ničí evropské země a
nestačí jim, že několik jich už de facto zničili úplně. U nás  se vůbec nepíše o tom, že  ze Švédska už
utekla spousta etnických Švédů, další se k tomu chystají.

Zemi tak zanechávají všanc invazistům a jde vlastně o předobraz toho, jak to bude časem
vypadat v celé Evropě. Tím, že se ve všech evropských zemích záměrně falšují statistiky a invazním
vojákům se stále častěji dává občanství dané země, je většina Evropanů udržována v pozici pomalu
vařené žáby.  Navíc je zde spousta témat, které lidi odvádí od tématu invaze, tento palčivý problém
se odsouvá do pozadí a pro Evropany genocidní EU pak za našimi zády provádí kroky, které mají
invazi urychlit a rozšířit do všech zemí.

A nakonec z obliga nejsme ani my, uvědomte si, že nejen Švédové, ale třeba i sousední
Němci a Rakušané rozdávají dlouhodobě občanství jak na běžícím pásu. To znamená, že u nás
jsou coby občané EU považováni tito invazisté za zcela legální, kdokoli z nich se zde kdykoli může
usadit. Modlitebny, mešity i kebabárny u nás rostou jako houby po dešti a brzy se začne i s
otevíráním islámských škol a legální mají být i šaría sňatky. Pak můžeme být zajímaví i pro invazisty,
kteří žijí v sousedních zemích, ovšem už mají německé či rakouské občanství. A těch jsou miliony….

Ve Švédsku, Belgii nebo Francii muslimové moc dobře ví, že toto území je již dobyto. Skutečně jim
však musíme dát celou Evropu??
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